



Naomi Chang

VPE

NTUT TMC

Email: yishuin121@gmail.com

Contact#: 0913-170-361

Dear all officers of D67 Toastmasters:

Welcome to our 2014 Spring Conference countdown.

Let's **Spring Into The World**, Taiwan!

We've had so many awesome promotion videos these past weeks and many Toastmasters have made wonderful memories along the way. We can't wait to show you our trailer!

For those of you who couldn't join us, here is your opportunity to shine.

Over the 30 days **from 13 March to 11 April**, we are going to use the 2014 Spring Conference Facebook page to highlight various clubs.

We encourage you to register for the **Countdown Video project**, here are the 3 steps:

1. Plan: Sign up before 28 February Friday, and submit 15-20 seconds video until 10 March to your Google drive, and share the link with executive team.

Executive Team Emails: Naomi Chang: yishuin121@gmail.com , Lawrence Huang: lawry23@gmail.com , Sterling Hsiao: s32831@ms13.hinet.net , Douglas Huang: douglashuang.finland@gmail.com

2. Play: Choose your preferred day that you think is noteworthy for your club.

For example: There are __ days left to the 2014 Spring Conference! We are _____ Toastmasters !!!

You can also use our slogan if you like: Spring Into The World! 躍馬迎春 放眼天下 !

3. Picture: Record this film in your toastmasters meeting or anywhere you choose! REMEMBER! Only horizontal video will be accepted (we prefer setting at least 1920X1080), don't forget use tripod!

Videos are such an individual and bold statement about your unique club.

It's the first piece of your video style/theme that your guests experience. When they play that video they'll instantly have an idea of what you're club will be like.

The weekend of the Spring Conference, we will play the top 5 Favorite videos, chosen by the number of "LIKES" from the Facebook page. So be prepared to share the video with all your friends!!

If you are ready to start, please apply for your countdown video date via the link below:

https://docs.google.com/forms/d/1zyHsM_ZKq6ltKzrSJC9WDuu0dxX6fMWakWW634rlkIU/viewform

親愛的演講協會幹部們：

一起倒數計時 2014 春季大會的到來！

台灣英語演講協會，準備要躍馬迎春 放眼天下！

我們過去這幾周收到許多精彩的預告短片，許多會員也因為錄製影片得到難忘的美麗回憶。

我們知道由於部分分會來不及參與預告短片的錄製，

在此提供另外一個幫助您們分會製造更多精彩回憶的活動，那就是!!!

從 **2014 年 3 月 13 日到 2014 年 4 月 11 日**，共 30 天，我們將在 2014 春季大會的專屬臉書，播放許多分會倒數計時的影片作品。

我們想要鼓勵您一起**完成倒數計時 30 天的短片**，簡單 3 個步驟：

1. Plan：有興趣的社團開放登記至 2 月 28 日，並於 3 月 10 日前完成上傳 15-20 秒的影片至 Google 雲端硬碟，記得分享連結與開放編輯功能給予執行團隊負責信箱

Naomi Chang: yishuin121@gmail.com

Lawrence Huang: lawry23@gmail.com

Sterling Hsiao: s32831@ms13.hinet.net

Douglas Huang: douglashuang.finland@gmail.com

2. Play：請在您的演講例會，選一個您們喜歡的數字倒數

口白範本是 There are __ days left to the 2014 Spring Conference! We are_____Toastmasters !!!

如果喜歡 2014 春季大會的口號 Spring Into The World! 躍馬迎春 放眼天下！歡迎盡情使用

3. Picture：請在您的例會拍攝影片，甚至是可以選您們更喜歡的地點錄製。請一定要記住為維持最佳畫

面，請橫拍影片，記得要攜帶腳架穩定拍攝品質，並建議至少的錄製像素是 1920X1080

當大家觀賞您們影片時，人們就能感受到您們分會的特色，因為影像記憶擁有如此個人化與特殊的感染力。

在 2014 春季大會當中，將會播放前五名您們喜歡的，並在 Facebook 擁有最多讚的影片，所以好好準備讓周遭的朋友看見您們!!!

30 個倒數計時的名額有限，現在就開始點選以下連結申請吧！

https://docs.google.com/forms/d/1zyHsM_ZKq6ltKzrSJC9WDuu0dxX6fMWakWW634rlkIU/viewform